
 

Fråga till SBN Ordförande Sandra Lindholm 

Trångboddheten är påträngande på Bollebygdskolan. Det blir fler och fler tillfälliga, hyrda 
moduler på området. UN uppger i budgetunderlaget behov av lokaler för ytterligare 
förskoleavdelningar och lokaler för skola redan i början av nästa år. 
  
Förvaltningen pratade på senaste planberedningen om möjligheten att bygga två 
förskoleavdelningar på Kulla. 
 
Fråga: Hur ser vägen i processen ut fram tills fullmäktige kan fatta eventuellt beslut om detta 
och har du nån uppfattning om tidsram?  
  

 

Bollebygd 2022-06-06 

Socialdemokraterna i Bollebygd 

Ulf Rapp 

  

 

  

 

 

 

 


